
Z Á P I S N I C A                                              

z XXIV. zasadnutia OZ  dňa 27.04.2022  v Malachove 

Prítomní: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) 

Neprítomný: 0 

  

PROGRAM: 
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

3. Žiadosť o vyjadrenie k urbanistickej štúdii – DISKONT-PLUS,s.r.o. 

4. Žiadosť o navýšenie rozpočtu – ZŠ s MŠ 

5. Žiadosť o prenájom pozemku vo vlastníctve obce – Plavec, Štrbáková 

6. Odkúpenie parc. č. E-437/3 o výmere 39m2 obcou Malachov 

7. Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu v Badíne 

8. Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru SSD  

9. Žiadosť o navýšenie dotácie – SPAM OZ 

10. Žiadosť o navýšenie dotácie – OZ Malachovská Dolina 

11. Návrh na udelenie ocenenia 

12. Rozšírenie verejného osvetlenia v obci Malachov II. etapa 

13. Komunitný plán sociálnych služieb obce Malachov na roky 2022-2030 

14. Rozpočtové opatrenie č. 2 

15. Správy z kontrolnej činnosti za r. 2022 

16. Interpelácie 

17. Diskusia  

18. Záver 

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia OZ 

Rokovanie XXIV. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané v súlade s § 12, 

ods. 1  zákona  SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otvorila RNDr. 

Lucia Ferenc Gajdúšková, starostka  obce, ktorá upozornila poslancov OZ a hostí, že priebeh 

rokovania bude nahrávaný na záznamové zariadenie. Za zapisovateľku určila p. Mojžišovú 

Gondovú,  za overovateľov zápisnice poslancov p. Brieda a p. Vavrek, do návrhovej komisie za 

predsedu p. Štulajterová, za členov p. Mojžiš a p. Steinsdorferová. 

 

Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál), Proti: 0, 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za program 

Za: 3 (Mojžiš, Vavrek, Pál) Proti: (Štulajterová, Kapustová, Steinsdorferová) Zdržal sa: 1 (Brieda) 

Z programu bol vylúčený bod č. 13. Komunitný plán sociálnych služieb obce Malachov na roky 

2022-2030 nakoľko je potrebné spraviť úpravy. 

 

K bodu 2/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Hlavný kontrolór informoval o plnení uznesení. Aktuálne je väčšina z nich splnená a ostatné sa 

plnia priebežne. 

 

Berie na vedomie 

  



 

 

K bodu 3/ Žiadosť o vyjadrenie k urbanistickej štúdii – DISKONT-PLUS,s.r.o. 

 

Poslanci OZ schvaľujú Žiadosť o vyjadrenie k urbanistickej štúdii – DISKONT-PLUS, s.r.o. 

s podmienkou dodržania regulatív, t. z. zachovanie minimálne 600 m2 stavebného pozemku na 

výstavbu jedného rodinného domu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 4/ Žiadosť o navýšenie rozpočtu – ZŠ s MŠ 
 

Poslanci OZ schvaľujú Žiadosť o navýšenie rozpočtu – ZŠ s MŠ o celkovú sumu 8.500 eur, z toho 

na materskú školu vo výške 3.500 eur, na školský klub detí vo výške 1.300 eur a na energie vo 

výške 3.700 eur.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

     

K bodu 5/ Žiadosť o prenájom pozemku vo vlastníctve obce – Plavec, Štrbáková 
 

Poslanci OZ neschvaľujú Žiadosť o prenájom pozemku vo vlastníctve obce Malachov na časti parc. č. 580 

k. ú. Malachov. 

 

Hlasovanie: 

Za: 0 Proti: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál)  

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 6/ Odkúpenie parc. č. E-437/3 o výmere 39m2 obcou Malachov 

 

Obecné zastupiteľstvo v Malachove schvaľuje odkúpenie pozemku, parc. č. E – KN 437/3, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 39 m2 nachádzajúci sa v kat. území Malachov, 

obec Malachov, okres Banská Bystrica, zapísaný na LV č. 2053 evidovaný Okresným úradom 

Banská Bystrica, katastrálny odbor od: Juraj Strelec, rod. Strelec, trvale bytom Internátna 1869/10, 

Banská Bystrica, a to za kúpnu cenu 20 eur/m2, teda za celkovú kúpnu cenu 780 eur. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 7/ Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu v Badíne 

 

Poslanci OZ schvaľujú Dodatok č. 2 k Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu v Badíne. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



 

K bodu 8/ Žiadosť o vyjadrenie k investičnému zámeru SSD  

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje investičný zámer a súhlasí s pripojením nových užívateľov 

a rekonštrukciou elektronizačnej sústavy  v zmysle predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Pál) Proti: 0 Zdržal 

sa: 1 (Brieda) 

 

K bodu 9/ Žiadosť o navýšenie dotácie – SPAM OZ 

 

Starostka sa vyjadrila, že by bolo vhodné, aby si všetky občianske združenia dopredu rozmysleli 

aké akcie v priebehu roka plánujú a na ktoré z nich budú potrebovať navýšiť dotáciu od obce. 

Zapracovať zvýšené výdavky obce pre jednotlivé združenia rovno do rozpočtu je jednoduchšie, 

ako potom robiť rozpočtové opatrenia a hľadať, z ktorej položky sa financie použijú. Termín na 

podanie návrhu zvýšených finančných prostriedkov od jednotlivých združení navrhla do 15.11 

daného roka. 

Poslanci OZ schvaľujú Žiadosť o navýšenie dotácie – SPAM OZ o sumu 200,- eur na súťaž vo 

varení halušiek, ktorá sa bude konať 25.6.2022. Finančné prostriedky budú použité na zakúpenie 

surovín, cien súťažiacim a náklady spojené s organizovaním súťaže. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 10/ Žiadosť o navýšenie dotácie – OZ Malachovská Dolina 

 

Poslanci OZ schvaľujú Žiadosť o navýšenie dotácie – OZ Malachovská Dolina o sumu 400,- eur 

na organizáciu turisticko – poznávacieho výletu pre cca 50 osôb. Finančné prostriedky budú 

použité na dopravu a prenájom autobusu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 11/ Návrh na udelenie ocenenia 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Návrh na udelenie ocenenia divadelnému súboru Malá chova 

z Malachova, Ondrejovi Šimovi a Jaroslave Laukovej rod. Bukvajovej, ktoré bude odovzdané 

oceneným v zmysle VZN č. 125/2021 o udeľovaní ocenení. 

Obecný úrad zabezpečí pozvánky, plakety a ďakovné listy. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



K bodu 12/ Rozšírenie verejného osvetlenia v obci Malachov II. etapa 
 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozšírenie verejného osvetlenia v obci Malachov II. etapa vo 

výške 30 000 eur kde sa môže začať realizovať VO na rozšírenie verejného osvetlenia v obci 

Malachov II. etapa.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 13/ Rozpočtové opatrenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 2 s doplnením do rozpočtu sumu vo 

výške 780 eur na nákup pozemku parc. č. E-437/3 o výmere 39 m2 a sumu 5.000 eur na 

vypracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu mosta na Bučinovú ulicu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 14/ Správy z kontrolnej činnosti za r. 2022 

 

Poslanci OZ berú na vedomie správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 

 

Berie na vedomie 

 

K bodu 15/ Interpelácie 

 

Poslankyňa Štulajterová by chcela ohľadom Komunitného plánu sociálnych služieb dodať, aby sa 

doňho zapracovali pripomienky a bol pripravený do najbližšieho OZ. 

Bola by rada, keby sa na stránke obce zverejnili termíny, do kedy môžu dať občania a zložky 

príspevky do novín. 

Čo sa týka kosenia v obci, chcela by zaviesť už dávnejšie spomenutý harmonogram kosenia 

cintorínov a zastávok v obci. 

Starostka odpovedala, že toto bolo už raz zavrhnuté a na svojom trvá aj naďalej. Nie je možné 

dopredu stanoviť termín kosenia – hospodár kosí zatrávnené/zaburinené plochy vždy operatívne 

podľa momentálnej potreby. Čo môže sľúbiť je, že vyhlási v rozhlase, keď sa bude realizovať 

kosenie cintorínov pre prípadné dočistenie hrobového miesta.  

 

 

K bodu 16/ Diskusia 

 

Poslanec Vavrek by chcel upozorniť na to, že pri škole nie je značka - Pozor deti! a veľa krát idú 

deti zo školy samé, aby tam nedošlo k nejakej nehode. 

Starostka odpovedala, že objedná dopravné značky. 

Katarína Kubišová by chcela poprosiť, keď príde kontajner na odpad zo záhrad, či by sa mohol 

otvárať až v soboru ráno, nakoľko už v piatok, keď ho dovezú je do večera plný. 



Starostka odpovedala, že to zatiaľ nepovažuje za potrebné. Hospodár chodí pravidelne, aj cez 

víkendy kontrolovať kontajner a robí okolo neho poriadok. V prípade potreby a skorého naplnenie 

kontajnera radšej obec objednaná v zápätí ďalší. 

Katarína Kubišová sa chcela ešte opýtať, či by sa nemohol zberný dvor otvárať aj v sobotu do 

obeda aspoň na dve hodinky. 

Starostka odpovedala, že ak sa nájde niekoho, kto by bol ochotný tam byť v sobotu doobeda, 

Obecný úrad nemá s tým problém. 
 

 

K bodu 17/ Záver 

 

Starostka sa poďakovala a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                   RNDr. Lucia Ferenc Gajdúšková, starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------    ------------------------------------------------ 

   I. overovateľ Ing. Radomír Brieda                                  II. overovateľ Ing. Jozef Vavrek 


